
Vedr: Høring - Bekendtgørelse om krav til sikkerhedsklassificerede funktioner på metro- og 
letbaneområdet 
 
Kære Camilla, 
Denne sag er desværre først nået frem til mig nu. Jeg er opmærksom på, at høringsfristen er udløbet. 
 
Jeg kan se, Styrelsen for Patientsikkerhed optræder i Bekendtgørelsen. Vi har tidligere drøftet sagen. Den 
seneste korrespondance jeg har fra dig er fra 13. marts 2017 13:57, hvor du ville tage sagen op. 
 
Vi er stadig af den opfattelse, at det er uhensigtsmæssigt, at Styrelsen for Patientsikkerhed er involveret. 
 
Jeg har forsøgt at kontakte dig telefonisk. Kan vi evt. lige vende sagen? 
 
Venlig hilsen 
  
Henrik L. Hansen 
Kontorchef, overlæge 
Tilsyn & Rådgivning Syd 
Styrelsen for Patientsikkerhed 
 


